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Na osnovu clana 187 i 188 Poslovnika Skupstine Cme Gore, gospodinu Sasi Mujovicu, ministru 
energetike i rudarstva, postavljam sljedece:

POSLANICKO PITANJE

Koji je bio kriterijum za izbor eksperata u Odboru direktora Elektroprivrede Cme Gore i da li ste 
kao ministar ucestvovali u izboru menadzmenta Elektroprivrede Cme Gore i clanova odbora 
direktora 6erki firmi Elektroprivrede Cme Gore?

Odgovor trazim i u pisanoj formi, a obrazlozenje cu dati na sjednici Skupstine Crne Gore.

KLUB POSLANIK GP URA

POSLANIK

Milos Konatar
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SKUPSTINACRNEGORE 

g-dtn Andrija Mandic, predsjednik

PREDMET: Odgovor na poslanicko pitanje

Poslanik kluba poslanika GP URA, gospodin Milos Konatar, postavio je ministru energetike i 
rudarstva, g-dinu Sasi Mujovicu sljedece:

POSLANICKO PITANJE

Koji je bio kriterijum za izbor eksperata u Odboru direktora Elektroprivrede Crne Gore i da li 
ste kao ministar ucestvovali u izboru menadzmenta Elektroprivrede Crne Gore i clanova 
odbora direktora cerki firm! Elektroprivrede Crne Gore?

ODGOVOR

Prvi zadatak u procesu odabira odbora direktora EPCG je bio depolitizacija upravijackih 
struktura u dijelu koji delegira Vlada Crne Gore. To nije bio lak zadatak, imajudt u vidu 
naslijedenu praksu da se clanovi odbora direktora iskijucivo biraju iz redova partija koje cine 
vlast.

Imenovanjem na poziciju ministra energetike i rudarstva zatekao sam politicki odbor direktora 
EPCG, gdje su pojedini clanovi radill iskijucivo u korist svojih partija. Podsjecanja radi, nekoliko 
clanova prethodnog odbora direktora je egzaitirano isticalo zasluge lidera pokreta kojem 
pripadaju ill ga podrzavaju u donoSenju odiuka o cijeni elektricne energije. iako ih zakon 
eksplicitno obavezuje na nezavisnost u radu i djelovanje u pravcu najboijih interesa kompanije 
kojoj pripadaju. Duboko uvjeren u pogubnost takvog djelovanja veoma pazijivo sam pristupio 
rjesavanju problema.

Smatrao sam i smatram da je Elektroprivrede Crne Gore najznacajnija crnogorska kompanija 
i da kao takva zasluzuje najbolje kandidate u upravijackoj strukturi. Dodatno, energetike je 
najveca razvojna sansa Crne Gore, mogudnosti su gotovo neogranicene i da bi se taj potencijal 
materijalizovao potrebno je veliko ekspertsko znanje. Bilo je puno indolentnosti u periodu za 
name, izgradnja novih izvoravecih kapacitetaje bila „misaonaimenica“ izatoje bioneophodan 
radikalan zaokret koriscenjem najbolje evropske prakse i znanja. U ime Ministarstva 
energetike i rudarstva opredijelio sam se da raspisem javni poziv za strucni kadar koji bi 
delegirao u odbor direktora Elektroprivrede, u ime Vlade Crne Gore, a po osnovu kvota koje 
su bile unaprijed definisane (3).
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Na javni poziv prijavilo se 56 kandidata, a licno sam animirao inostrane kandidate da razmisle 
0 mogucnosti prijave na konkurs.

DIrektno odgovarajuci na Vase pitanje, isticem da je glavni kriterijum bio nivo ekspertskog 
znanja i reputabilnost kandidata koju su zavrijedili tokom svog dosadasnjeg rada. Bilo mi je 
jasno, da svaki iskorak i svaki novitet, a objavajavnog poziva to svakako jeste, nosi sa sobom 
dozu nepovjerenja, pa se prilikom predlaganja kandidata dodatno vodilo racuna da isti, 
odnosno njihove reference budu toliko uvjerijive da ne ostavijaju nikakav prostor, cak ni onim 
malicioznim, da ih mogu osporiti.

Dozvolite mi na skromnom misljenju, da sam u ovoj namjeri uspio i da u danasnjim odborima 
direktora, clanove iz reda istaknutih profesionalaca ne moze niko osporiti.

Impresivne biografije predlozenih kandidata otvaraju novo poglavlje u razvoju najvece drzavne 
kompanije, u skladu sa datim obecanjem da 6e u odborima direktora energetskih kompanija 
pobijediti strudne reference i profesionalno iskustvo.

Prof, dr Jovica Milanovic je redovni profesor Univerziteta u Mandesteru i podasni profesor 
nekoliko svjetskih univerziteta. Pored impresivnog akademskog rada, napisanih preko 620 
publikacija, bio je konsultant na brojnim projektima u oblasti elektroenergetskih sistema i clan 
savjetodavnih tijela medunarodnih kompanija. Svojim strucim refencama i znanjem 
ucestvovao je u obezbjedivanju grantova u iznosu od preko 83 miliona funti. Bogato 
medunarodno i regionaino iskustvo u razvoju energetskih sistema predstavija resiirs koji ce 
doprinijeti razvoiu EPCG.

Prof, dr Vladimir Katie je jedan od utemeijivaca snaznog Fakulteta lehnickih nauka u Novom 
Badii, koji se danas tretira kao ponajbolji tehnicki fakullel u repionu. Jedan je od pionira 
koriscenja solarne i energije vjetra sa Libjedijivo najvecini biojem leaii/.ovanili piujiukai.-i v. 
ovoj oblasti ii Srbiji. Takode njegova referenlnosl u oblasti kvalileta elekiricne enernije je 
evropski priznata i prepoznata.

Prof, dr Zoran Miljanic, smatra se jednim od najvecih ernogorskih struenjaka u oblasti 
elektroenergetskih sistema, sa velikim brojem realizovanih projekata u ovoj oblasti I sa 
posebnim akcentom na prikijucenju obnovijivih izvora energije i analizi njihovog uticaja na 
mrezu. Na isti nacin se pristupilo I rjesavanju problema kcerki kompanija Elektroprivrede Crne 
Gore, ali moram biti potpuno iskren da kvalitet prijavijenih kandidata, cast pojedinim izuzecima, 
nije bio ni na pribliznom nivou kao u prvom slucaju.

Da Ii sam kao ministar ucestvovao u izboru menadzera Elektroprivrede Crne Gore i kderki 
kompanija - apsolutno jesam i to u dijelu u kojem imam zakonsko pravo. lzvr§ni direktori su 
birani ili ce biti birani na osnovu javnih konkursa na koje se mogu javiti sva zainteresovana lica 
koja imaju potrebne kvalifikaeije. Na konadnu odiuku nemam pravo uticati.
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